

Table of Contents

Terms of Use

English version

.....

.....

1

1

Terms of Use

[French: *Conditions d'utilisation*]

The Terms of Use is the final section of a digital talking book. It is called **Terms of Use** and is a **Heading 1**. Insert the below text.

English version

Terms of Use [heading 1]

This book is from the National Network for Equitable Library Service, or NNELS, and may only be read by or shared with individuals with perceptual disabilities as defined by Canada's Copyright Act. Any individual with a perceptual disability and a library card is eligible for a NNELS account and full access to our online collection of books in accessible formats. Thank you to our funding and community partners for making this book a part of our collection.

If you experience any problems with this book, have suggestions for how we could improve it, or have any questions about this service, please call or write to us. We love to hear from readers and you can find our contact information through your public library or from our website, N N E L S dot C A. Thank you for reading.

Conditions d'utilisation [heading 1]

Ce livre provient du Réseau national pour des services équitables de bibliothèque, ou RNSEB (NNELS). Ce livre peut être lu ou partagé que par des personnes ayant une déficience perceptuelle au sens de la Loi sur les droits d'auteur du Canada. Toute personne ayant une déficience perceptuelle est admissible à un compte RNSEB et à un accès complet à notre collection de livres en ligne dans des formats accessibles. Nous remercions tous nos partenaires financiers et communautaires de nous avoir permis d'ajouter de livre à notre collection.

Si vous rencontrez des problèmes avec ce livre, si vous avez des suggestions pour l'améliorer ou si vous avez des questions au sujet de ce service ; appelez-nous ou écrivez-nous. Nous aimons avoir des nouvelles de nos lecteurs et vous pouvez trouver nos coordonnées à votre bibliothèque publique ou dans notre site internet : <https://nnels.ca/fr>

From:
<http://bcl.wiki.libraries.coop/> - **BC Libraries Coop wiki**

Permanent link:
<http://bcl.wiki.libraries.coop/doku.php?id=public:nnels:etext:terms-of-use&rev=1556066710>

Last update: **2019/04/24 00:45**

